
Protokoll  fra  møte  i  hovedstyret.    Tid:  søndag  3.februar  kl  11.00  –  17.00  på  Gardermoen  
Hotel  Bed  and  Breakfast,  Gardermovegen  42,  Gardermoen  
Tilstede:  Kari  Knudsen,  Eva  Hemmingsen,  Vidar  Sagmyr,  Arild  Stenbråten,  Anne  Karin  Monsen  
og  Svein  Clausen.    Forfall:  Vibeke  Kvisler  

SAK  23/2018   GODKJENNING  AV  INNKALLING  OG  EVENTUELLE  KOMMENTARER  TIL  
TIDLIGERE  PROTOKOLLER.    Saksliste  godkjent  og  ingen  kommentarer  til  protokollen.  

SAK  24/2018   REFERATSAKER  

a)   SUPERHELGEN  I  LETOHALLEN  
1.   Utstilling  med  174  påmeldte.  Utmerket  samarbeid  med  Norsk  Retrieverklubb  

Oslo/omegn.      
2.   Dommerkonferanse  for  smårasene.  Flott  arrangement,  spesiell  takk  til  Bente  

Duckett  og  Eva  Hemmingsen  
  

b)   SEMINAR  FOR  PRØVELEDERE  OG  JAKTKONTAKTER  
Flott  samling  med  flotte  representanter  fra  avdelingene.  Spesiell  takk  til  Arild  og  
Tor  Magne  for  supert  gjennomført  seminar  
  

c)   NYE  ROSETTER    
Supre  rosetter  levert  til  utstillingen  i  Letohallen.  
Statusrapport  ved  Svein  Clausen/avdelingenes  bestillinger.      
  

d)   ELEKTRONISKE  KRITIKKER  OG  NYE  NETTBRETT  
I  Leto-‐hallen  hadde  vi  premiere  på  elektroniske  kritikker.  Det  er  innkjøp  to  
nettbrett  med  tastatur  og  SIM-‐kort  som  avdelingene  også  kan  benytte.  
  

e)   FLYTTING  AV  MEDLEMSBUTIKKEN  
Avdelingen  i  Agder  har  påtatt  seg  oppgaven  med  å  pakke  ned  premiebutikken  
hos  Halvor  Støylen  og  få  varene  sendt  med  Bring  til  Silje  L  Havstein  som  er  
klubbens  nye  «medlemsbutikkansvarlig».  

SAK  25/2018      AVDELINGENE  

a)   Agder  –  årsmøte  6.februar  –  noen  utfordringer.  Kari  møter  
Utstilling  i  samarbeider  med  Norsk  Retrieverklubb  16.mars  

b)   Buskerud  –  årsmøte  27.februar  
c)   Hordaland  –  årsmøte  21.februar  
d)   Møre  og  Romsdal  –  årsmøte  14.februar  
e)   Nordland  –  avdelingens  videre  drift  må  drøftet.  
f)   Oslo/Akershus  -‐  årsmøte  20.februar  
g)   Rogaland  –  årsmøte  19.februar  
h)   Sogn  og  Fjordane  –  årsmøte  9.februar  
i)   Telemark  –  årsmøte  12.februar  –  Kari  og  Arild  møter  
j)   Troms  og  Finnmark  -‐årsmøte  16.februar  
k)   Trøndelag  –  årsmøte  12.februar  
l)   Vestfold  –  årsmøte  14.februar  
m)   Østfold  –  årsmøte  13.februar  

SAK  26/2018      ØKONOMI  
a)   Rapport  for  årets  første  10  måneder  delt  ut  på  møtet  og  gjennomgått.    Arild  skaffer  

tilbud  fra  alternativ  regnskapsfører.      
b)   Våre  sponsorer/annonsører  –  oppføling  og  ivaretakelse  av  disse.    Vidar  lager  forslag  
c)   Innspill  til  budsjett  for  2019  og  2020.    Gjennomgått.  

  



SAK  27/2018      REPRESENTANTSKAPSMØTET  
a)   Praktisk  gjennomføring  
b)   Saker  til  RS  

1.   Revisjon  av  avlsretningslinjene  
Øyne  
I  henhold  til  resultater/øyelysning/gonoskopiering  er  øyehelse  er  utfordring  for  våre  
raser.  I  samtale  med  EVCO-‐diplomat  Robstad  bør  vi  vurdere  følgende  tiltak:  
Økt  glaukom  på  amerikaner  og  welsh  –  gonoskopiering  bør  vurderes.  Han  anbefaler  
at  gonoskopiering  på  ESS,  WSS  og  amerikaner  gjennomføres  ved  første  gangs  
øyelysning  og  deretter  hvert  3dje  år.    
Andre  utforinger  øyne:  
Cherry  eye/Amerikaner     Feilstilte  øyehår  
  
Registeringsrestriksjoner  hos  NKK  
I  dag  heter  det  at  hunden  må  være  øyelyst  med  kjent  resultat.  Bør  dette  endres  til  
registeringsrestriksjonene  utvides  til  at  avkom  etter  hunder  med  alvorlige,  arvelige  
øyelidelser  ikke  registres.    
  
Seminar  om  øyehelse  spaniels:  lørdag  11.mai  kl  10.00  ved  Karl  Otto  Robstad.  Gode  
innspill  før  RS  skal  fatte  vedtak.  
  
HD-‐amerikansk  cocker  spaniel  
I  dag  stilles  det  ikke  krav  til  kjent  HD-‐status  på  amerikaner.  
  
REVISJON  ER  AVLSRETNINGSLINJENE  ER  UNDER  BEHANDLING  I  ASU.    HS  støtter  
forslag  om  å  legge  fra  reviderte  retningslinjer  på  RS  2019.  
  

2.   Endring  av  jaktanleggsprøven  
Vi  har  både  på  RS  i  2017  og  2018  fått  presentert  statistikk  som  viser  at  dagens  
ordning  for  jaktanleggsprøven  i  mindre  grad  enn  ønskelig  rekrutterer  tradisjonelle  
spaniels  til  denne  prøven.  Et  utvalg  har  ett  på  denne  utfordringen  og  foreslår  at  det  i  
tillegg  til  dagens  prøve  innføres  en  ny  JAL.    RS  skal  drøfte  prinsippet  for  
jaktanleggsprøver.    
Arild  har  ledet  arbeidsgruppen  og  gjorde  rede  for  gruppens  innstilling.  

SAK  28/2018         NM  i  BLODSPOR  I  AVDELING  ØSTFOLD  
            Avdelingen  i  Østfold  har  påtatt  seg  å  arrangere  NM  i  Blodspor.  
            HS  ser  ikke  dette  arrangementet  som  en  prioritert  aktivitet  for  NSK  i  fremtiden.  
SAK  29/2018         EVENTUELT:  
            Valpepris  –  innspill  om  anbefalt  pris.    HS  kan  ikke  støtte  forslaget.  
            Irsk  Vannspaniel  mangler  i  gruppe  8  på  NKKs  oversikt.  
            Brukshundklasse  for  Amerikaner  etterlyst  hos  NKK.  
  
Neste  styremøte:  Telefonstyremøte  tirsdag  26.03.2019  klokka  2000  
Skien,  4.februar  2019  
Svein  Clausen  
Referent  

Kari  Knudsen                                                                                                                                                                                              Eva  Hemmingsen  

leder                                                                                                                                                                                                              nestleder  

  

Vidar  Sagmyr                         Arild  Stenbråten            Anne  Karin  Monsen  


